
Fra: Normann Sæbø <normann.saebo@morenot.no> 
Sendt: 26. mai 2014 09:27 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fiber på Sæbø 
 
Hei. 
 
Me vil ha fiber på Sæbø. Der er det mykje dårleg internett i dag. Det bur ein god del på Sæbø å der er eit 
nytt byggefelt. Å det vil heilt sikkert koma fleire hus i sentrum.  
 
Normann Sæbø 
 
 
 


